
Beste mevrouw Beijers, 

 
14 Juli aanstaande zal er discussie zijn rondom het windpark de Geer/Elzenburg. 
 
Wij zullen geen spreektijd aanvragen, maar wellicht kunt u onderstaande brief/reactie nog 
toevoegen namens de Belangenvereniging Omwonenden Windmolens de Geer. 
 
--------------------- 

Belangenvereniging Omwonenden Windmolens de Geer zal geen gebruik maken van het 
spreekrecht op 14 juli. 
Reden hiervoor is dat we het idee hebben dat dit niets toevoegt aan het advies wat gegeven wordt. 
980 handtekeningen tegen een windmolenpark op locatie de Geer worden aan de kant geschoven. 
 
Geen van de partijen hebben we kunnen overtuigen van het spel wat het Raedthuys gespeeld 

heeft, dat wij, met de rug tegen de muur pas op het allerlaatste moment inspraak konden gaan 
zoeken. 
Het pad was al geëffend door een uitermate slimme tactiek van het Raedthuys met schijninspraak 
en gedeeltelijke voorlichting. De tijd is tegen ons. We zijn voor duurzaamheid, maar hadden graag 

eerder om tafel gezeten voor nuttige alternatieven. 
 
Als bewoners worden we keer op keer afgeschilderd als NIMBY, terwijl wij niet anders kunnen. Voor 

ons wooncomfort wonen wij in een mooi open en landelijk gebied, welke door een aantal hoge en 
lelijke windmolens wreed veranderd wordt. 
Het rendement van deze windmolens draagt een kleine druppel bij aan de doelstellingen van de 
gemeente en het alternatief, een zonnepanelenpark, wordt afgeschoten omdat we hier geen tijd 
meer voor hebben dankzij het voortraject. 
Het buitengebied van Oss zal zwaar moeten inleveren om de leefbaarheid binnen de stad en voor 
de industrie te handhaven, vooral in de toekomst. 

De hiervoor gestelde compensatie zal slechts ten dele een oplossing bieden voor slechts een paar 
mensen. Het buitengebied zit niet te wachten of financiële vergoedingen in plaats voor het 
inleveren op wooncomfort. 
Participatieplannen zijn goed, maar leveren ook hier wel geld op voor mensen die zelf nauwelijks 
impact zullen ondervinden van het windmolenpark. 
 

Wel blij zijn wij dat mede door onze inzet er wel een bredere discussie op gang gekomen is, er ook 
gekeken wordt naar alternatieven en wij mogelijk inspraak krijgen in welke varianten er mogen 
komen.   
Blij zijn wij ook met het feit dat mogelijk het NLVOW als partij betrokken wordt om ook samen met 
bewoners te kijken naar de impact van de diverse varianten. Ook ondersteunen wij het idee tot een 
totaalvisie duurzaamheid Oss, waarin gekeken gaat worden welke energievormen op de diverse 
locaties in Oss geplaatst gaan worden. 

 
---------------------- 
 
Met vriendelijke groet, 
 
John Droppert 
Voorzitter Belangenvereniging Omwonenden Windmolens de Geer 

 
 

 


